
 

Z á p i s 
 

z 17. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

(dále jen „výbor“), 

konaného dne 27.4.2023 od 9.00 hod.  

v budově KÚ Královéhradeckého kraje, Pivovarské náměstí 1245,  

500 03 Hradec Králové 

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

                    

 Návrh programu: 

 

1. Zahájení, přivítání přítomných 

2.  Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

3.   ZZS KHK (MUDr. Libor Seneta-ředitel organizace) 

4.  Centrální nákupy (Ing. Jaromír Dědeček-předseda kontrolního výboru,  

      Ing. Radmila Velnerová MPA-vedoucí odboru analýz, podpory řízení a kontroly) 

5.  Sdílené daně (Ing. Radmila Velnerová MPA-vedoucí odboru AK) 

6.  Různé 

      Závěr    

 

 

 

k bodu 1 

Jednání zahájil a řídil předseda výboru Ing. Miroslav Uchytil.  

Jednání se průběžně zúčastnilo 13 členů výboru 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------               

 

k bodu 2 

Volba ověřovatele zápisu a schválení programu jednání  

 

a) za ověřovatele zápisu byl navržen Jan Bém 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:          12                            

Proti:          0          

Zdržel se:   0            

 

b) schválení programu jednání 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:            12    

Proti:           0    

Zdržel se:    0       

 

 

USNESENÍ 17/74/2023VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 



 

I.    v o l í 

Jana Béma ověřovatelem zápisu z jednání Výboru finančního Zastupitelstva               

Královéhradeckého kraje, konaného 27.4.2023  

 

II.   s ch v a l u j e 

         program 17. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 3 

Zdravotnická záchranná služba Královéhradeckého kraje, p. o. 

K předloženému materiálu byl na jednání výboru pozván MUDr. Libor Seneta ředitel 

společnosti a Ing. Vlastimil Nakládal ekonomický náměstek výše jmenované společnosti. 

Společně seznámili přítomné členy výboru s činností organizace a s výsledky hospodaření za 

uplynulý rok. 

Poté pozvaní společně s Ing. Ludmilou Bášovou, vedoucí odboru zdravotnictví, odpovídali na 

dotazy členů výboru. 

Diskutující: Ing. Václav Koutník, p. Miroslav Kodydek, p. Jan Bém, Ing. Monika Štayrová 

 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:            13 

Proti:           0 

Zdržel se:    0    

 

USNESENÍ 17/75/2023/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I.      b e r e  n a  v ě d o m í  

výsledky hospodaření příspěvkové organizace Zdravotnická záchranná služba 

Královéhradeckého kraje za rok 2022. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

k bodu 4 

Centrální nákupy 

Předseda FV Miroslav Uchytil seznámil členy výboru se složením pracovní skupiny, kterou 

schválila Rada KHK dne 22.5.2023 s cílem centralizace nákupů vybraných položek. 

Ing. Velnerová předvedla prezentaci k této problematice.  

 

 

Diskutující: p. Václav Pačesný, Ing. Václav Koutník, Ing. Petr Lžíčař, MgA. Václav Bartoš, 

Ing. Vladimír Soběslav, Bc. Karin Richterová 
 

Hlasování o předloženém návrhu  

Pro:        11          

Proti:        0     

Zdržel se: 0  

 

USNESENÍ 17/76/2023/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

 I. b e r e   n a   v ě d o m í  



  

  

 

 

Složení pracovní skupiny pro centrální nákupy a stanovení jejích cílů 

 

    ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

k bodu 5 

Sdílené daně 

Ing. Radmila Velnerová, MPA,vedoucí odboru AK, seznámila přítomné s vývojem sdílených 

daní Královéhradeckého kraje. 

Poté odpovídala na dotazy členů výboru. 

 

Diskutující:  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

k bodu 6 

Závěr 

Předseda výboru poděkoval přítomným členům výboru za účast na tomto jednání a vzhledem 

k tomu, že bylo vyčerpáno projednání všech bodů programu, v 11 hodin jednání ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Danuše Jirků, zapisovatelka 
 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Danuše Jirků, zapisovatelka 
 

……………………………………….. 

           předseda výboru  

…………………………………………. 

ověřovatel zápisu 

 

  


